
 
 
 
 

Ple 24/02/2022 
 

 

PRECS 

● Preguem al govern que ens informi de les ràtios dels treballadors municipals de la 
Residència Geriàtrica Municipal, dades que ja es van demanar al darrer Consell del 
Geriàtric el passat 16 de febrer i encara no ens han fet arribar. 

 

 
PREGUNTES 

1. Ens pot informar el govern per què els lavabos de el bar del camp de futbol estan 
tancats? 

2. Quina valoració fa el govern de la batuda de senglars a Canalies que es va fer la 
setmana passada?Quines actuacions han previst dur a terme a partir d’ara? 

3. Després de la visita del director general de l’ACA, hem sabut que l’Ajuntament ha 
de pagar l’IVA de les obres de canalització del rial de Pau Costa. Està d’acord 
l’actual equip de govern amb aquesta decisió? 

4. Preguntem al govern si ja disposem de la data d’inici del nou contracte de la 
recollidaamb la nova empresa guanyadora.  

5. Ha arreglat el govern la teulada que a finals de l’any passat es va trencar a l’escola 
Joan Maragall? 

6. En relació al l’impagament del guanyadors de la Mostra Literària de l’any passat, i a 
través dels guanyadors de l’edició anterior (2020), ens han informat que hi ha 
pendent encara el seu pagament. Han pogut solucionar ja aquest tema? 

7. Fa uns mesos vam demanar que arreglessin la part alta del carrer Andreu Guri que 
dona al començament del camí de la Pietat i del carrer Sant Pere. Veiem que 
encara està igual.Han pensat fer alguna actuació d’arranjament en aquesta zona? 

8. Els veïns de la urbanització les Roses i de les Canalies es queixen que els camions 
de gran tonatge que estan traient la sorra del rial de l’obra del Bareu, estan 
passant per la seva zona, fet que els ocasiona moltes molèsties i trencament de 
paviment. Tenen alguna alternativa de recorregut per aquests camions? 

9. El pla de mobilitat que en aquests moments està en exposició pública està 
absolutament desactualitzat, han pensat en revisar-lo primer? 

10. Hem vist per les xarxes socials que la setmana passada una noia va quedar 
enganxada a les portes del bus i es va fer et mal, i que no rep resposta de la 
companyia de bus, sent l'ajuntament corresponsable d'aquesta línea, han iniciat o 
pensen iniciar alguna acció? 

 

 


